## CATALO Propolis Liquid Extract (Extra Strength)

Propolis is produced by honeybees and has natural antibiotic properties, which has a long history of traditional use for liver and lung health. This product is made from premium quality Australian bee propolis by an advanced technology and it is free from alcohol and hormones. It can be used for protecting against oral problems, easing allergic symptoms, burns, sore throat, nasal congestion & coughs symptoms.

Suitable for: Sore throat, oral problem, enhance liver function, long working hours, frequent smokers and drinkers, stressful lifestyle, frequent travelers, want to ease allergic symptoms, easily get sick





SCAN and Discover More About This Product!

立即掃描,瀏覽更詳盡的 產品資訊及功效!



Extra Strength

# PROPOLIS Liquid Extract

40% Concentration

100% Alcohol Free



DIETARY SUPPLEMENT

#### Supplement Facts 營養數值

Serving Size 食用份量:10 Drops滴 (0.5m 適升) Servings Per Container 每包裝所含食用份量:50

#### Amount Per Serving 每食用份量

The state of the s		
Natural Propolis Extract 200mg/毫克 (Equiv. to Propolis 400mg/ ml) 澳洲天然蜂膠精華液(相等於蜂膠400毫克/毫升)		
Serving Directions	For adults, take 10 drops (0.5ml) 1-3 times daily. Take directly or add to water. External use: Suitable for cuts or scratches, insect bites and stings, acne and minor skin infections, swab affected area 1-3 times daily	
Ingredients	Natural Propolis Extract (Equiv. to Propolis 400mg/ ml) Other Ingredient: Stabilizer (Propylene Glycol)	
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight	
Net Weight	25ml	
Best Before	Shown on box (ddmmyy)	

Consult your healthcare practitioner before use for children under 2 years. Propolis may cause skin irritation or allergic reactions. Test before use. If irritation or swelling of the mouth or throat occurs, discontinue use.

The product may contain black precipitates. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

建議食法	成人:每天1-3次,每次10滴 (約0.5毫升)可直接滴在口中 或加入清水服用 外用:適用於一般皮膚感染、 傷口表面、痤瘡等位置,於患 處塗1-3次。
成份	澳洲天然蜂膠精華液(相等於蜂 膠400毫克/毫升) 其他成份:穩定劑(丙二醇)
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方,避免 陽光直接照射
內容量	25毫升
此日期前最佳	如盒所標示(日月年)

不適用於2歲以下兒童。蜂膠有可能令少部份人引起敏感,要測試會否敏感,可用少許塗在手部內側。若出現紅點,則表示敏感,必須停止使用。

產品如出現黑色沉澱物屬正常現象,不影 響產品質素。

cGMP

### Product Code 2859

### Made in Australia

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc. City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods 5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM

## 

鼻腔及喉嚨不適等問題人士

食用。美國家得路強效蜂膠

精華液・除可內服外更可直

接滴在皮膚或傷口表面,效

#### 適用人士:

果同樣顯著。

經常受喉嚨痛或痱滋困擾,增 強免疫力,容易有傷風症狀, 體弱多病,容易感到口腔或 咽喉不適,肝或肺功能弱, 工作時間長,煙酒過多,壓 力大,經常出外公幹及應酬

## Nutrition Information 營養資料

Serving Size 食用份量: 0.5 ml 毫升 Servings Per Container 每包裝所含食用份量: 50

Amount Per Serving 毎食用份量		
Energy (kcal) /能量(千卡)	0.7	
Protein (g) /蛋白質(克)	0	
Total Fat (g) /總脂肪 (克)	0.1	
- Saturated Fat (g) / 飽和脂肪(克)	0.0	
- Trans Fat (g) / 反式脂肪 (克)	0	

0

Carbohydrates (g) / 碳水化合物(克)

- Sugars (g) / 糖 (克)

Sodium (mg) / 銷(毫克)